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Protokół Nr 3 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Sulików  

w dniu 15 września 2021 r. w Sali Ślubów Urzędu Gminy Sulików  o godz. 1000 

 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Jolanta Matwiejczuk – Przewodnicząca Komisji. 
Wszyscy członkowie Komisji byli obecni na posiedzeniu. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
-Robert Starzyński – Wójt Gminy Sulików, 
-Mariusz Robaszewski – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju. 
 
Głównym tematem posiedzenia była analiza realizacji wydatków w poszczególnych 
sołectwach w 2021 roku. 
 
Wójt poinformował o sposobie wydatkowania środków sołeckich wyodrębnionych  
w budżecie Gminy Sulików na rok 2021. Środki znajdujące się w budżecie Gminy Sulików 
są w dyspozycji Wójta i Rady Gminy.   
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji – Mariusz Robaszewski szczegółowo omówił stan realizacji 
zadań w ramach środków sołeckich odnosząc się do poszczególnych sołectw. 
 
W dyskusji poruszono następujące kwestie: 
1.Realizacja zadania odtworzenia drogi na działce nr 376 w Biernej. 

 
2. Funkcjonowania Klubu Sportowego Bazalt Sulików.  
Wójt poinformował, że Klub Sportowy nie złożył oferty w drugim otwartym konkursie 
ofert na realizację zadań w ramach Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej.  
Klub obecnie nie prowadzi rozgrywek.  
Radni zgodnie stwierdzili, że środki w wysokości 15098,10 zł nie są wystarczające na 
remont budynku szatni.  
Radny Krzysztof Malczyk zaproponował aby środki zostały przekazane na potrzeby 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Sulikowie. 
 
Komisja wnioskuje o przesunięcie środków z zadania „Remont szatni oraz zakup alarmu 
dla Klubu Sportowego w Sulikowie” na potrzeby jednostki OSP Sulików.  
 
Wójt poinformował również, że Gmina Sulików wystąpiła między innymi o środki na 
kompleksową przebudowę boiska sportowego w Sulikowie z rządowego programu Polski 
Ład. W zakres tego zadania wpisana jest również budowa nowej szatni.  
Pozostałymi zadaniami wsparcie których wystąpiła Gmina Sulików jest budowa wodociągu 
w Starym Zawidowie i modernizacja Szkoły Podstawowej w Biernej.  
 
3. Stan kaplicy na cmentarzu w Sulikowie.  
Wójt poinformował, że w budynku kaplicy zostały wykonane doraźne naprawy polegające 
na wzmocnieniu konstrukcji dachowej.  
Remont wykonany kilkanaście lat temu nie był wykonany właściwie, nie zostały 
wymienione belki w konstrukcji dachu.  
Wójt poinformował, że zamierza wprowadzić remont budynku kaplicy do projektu 
budżetu na rok 2022. 
 
4. Naczelnik Wydziału Inwestycji omówił zakres zadania, które będzie realizowane  
w ramach dokumentacji projektowej w zakresie stworzenia zaplecza higieniczno - 
sanitarnego służącego mieszkańcom i dzieciom przebywającym w Centrum 
Rękodzielnictwa i na placu zabaw w Małej Wsi Górnej. W zaszłym roku Sołectwo 
przekazało środki na dokumentację projektową.  

5. Wójt poinformował, że Sołectwo Skrzydlice zaproponowało przesunięcie środków na 
naprawę drogi gminnej znajdującej się za Świetlicą Wiejską. Wcześniej środki były 
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przeznaczone na rozbudowę placu zabaw, jednak Gmina nie otrzymała dofinansowania  
z Odnowy Wsi o które wnioskowała. 
 
6. Naczelnik Wydziału Inwestycji omówił zakresy zadań realizowanych ze środków 
sołeckich w Wilce, Wrociszowie Dolnym i Wrociszowie Górnym.  
 
Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje realizację środków sołeckich w 2021 
roku na dzień 31.08.2021 r.  
 
Ponadto radni zgłosili następujące problemy: 

1. Radny Krzysztof Malczyk prosił o zasypanie wyrwy w zjeździe z ulicy Wojska 
Polskiego do ul. Św. Teresy na tzw. klubka górce.  

2. Radni wraz z Wójtem omówili sprawę zagospodarowania terenu przy  
ul. Zgorzeleckiej w miejscu gdzie zlokalizowany jest krzyż, jeżeli wyrazi na to 
zgodę właściciel działki. Krzyż również powinien zostać wymieniony. Za krzyżem 
mogłyby zostać ustawione panele lub pergole a podłoże wyłożone kostką lub 
kamieniami bazaltowymi. Sprawę należy poruszyć na najbliższym Zebraniu 
Wiejskim Sołectwa Sulików. 

3. Radna Jolanta Matwiejczuk zawnioskowała o uzupełnienie brakującej części 
barierki na moście przy ul. Wiejskiej w Sulikowie i uzuepłnienienie niebezpiecznej 
wyrwy. 

4. Radna Matwiejczuk zawnioskowała również o przycięcie gałęzi dębu na ul. Nowe 
Miasto w Sulikowie oraz gałęzi drzew przy drugim moście na ul. Św. Teresy. 

5. Radni poruszyli kwestie usunięcia niewykorzystanych słupów telekomunikacyjnych 
na terenie Gminy Sulików.  

6. Przewodniczący Rady – Bogusław Świątek poinformował, że zwróci się do 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o pilne zwołanie posiedzenia w sprawie 
uszkodzonych nawierzchni dróg w wyniku inwestycji prowadzonej na terenie 
Gminy Sulików przez przedsiębiorstwo Orange pn. „Budowa sieci światłowodowej 
na terenie Gminy Sulików w ramach projektu Jeleniogórski Orange Światłowód”. 
Wykonawca po zakończeniu prac nie przywrócił dróg do pierwotnego stanu.  

 
 

Przewodnicząca Komisji  
  Budżetu i Finansów  
/-/ Jolanta Matwiejczuk  

 
 
Posiedzenie zakończono o godz. 1130. 
 
Protokołowała: 
A.Adamiak  
 


